
Rada Miejska w Łomiankach
BRM.0002.7.2020

Protokół nr XXVI/2020
Sesji Rady Miejskiej w Łomiankach

z dnia 14 lipca 2020 roku

Obrady XXVISesji Rady Miejskiej w Łomiankach rozpoczęto 14 lipca 2020 rokuogodz. 16:00,
w auli widowiskowej Integracyjnego Centrum Dydaktyczno-Sportowego przy

ul. Staszica 2 w Łomiankach.

Przewodnicząca RadyMiejskiej (RM) Maria Pszczółkowska otworzył XXVISesję Rady

Miejskiej w Łomiankach, przywitała zgromadzonych na sali, poinformowała, że sesja jest

nagrywanaza pomocą urządzeń rejestrujących obrazi dźwięk oraz jest transmitowana

wlnternecie. Dodała, że pełna treść klauzuli informacyjnej umieszczona jest na drzwiach

wejściowych doauli.Wposiedzeniu wzięło udział 20 radnych.

Obecni:

Cezary Astrau
Piotr Bartoszewski
. Grzegorz Bryk
. Magdalena Cłapińska
. Tomasz Dąbrowski
. Tomasz H. Dąbrowski
. Marcin Etienne
. Agnieszka Gawron-Smater
. Mateusz Krogulec
10. Grzegorz Lenard
11. MichałNaftyński
12. Mariola Niecikowska
13. Maria Pszczółkowska
14. Adam Salwowski
15. Jerzy Serzysko
16. Janusz Skonieczny
17. Krzysztof Wawer
18. Maciej Wroniewski
19. Joanna Zabłocka-Łudzeń
20. Maria Zalewska
21. Agnieszka Zdunek

oeESDWAUNH



Przewodnicząca RadyMiejskiej (RM) Maria Pszczółkowska odczytała zaproponowany
porządek obrad:

I. Otwarcie obrad.

l. Przyjęcie protokołu z XXI sesji Rady Miejskiej.

Il. Przyjęcie protokołu z XXII sesji Rady Miejskiej.

IV. Przyjęcie protokołu z XXIII sesji Rady Miejskiej.

V. Przyjęcie protokołu z XXIV sesji Rady Miejskiej.

VI. Przyjęcie protokołu z XXVsesji Rady Miejskiej.

VII. Debata nad raportem o stanie GminyŁomianki za rok 2019.

VIII. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Łomianek wotum

zaufania za rok 2019.

IX. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego

Gminy Łomianki za 2019 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy

Łomianki za 2019 rok.

X. Rozpatrzenie projektu uchwaływ sprawie udzielenia Burmistrzowi Łomianek absolutorium

z tytułu wykonania budżetu za 2019 rok.

XI. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie niedochodzenia należności z tytułu

rekompensaty, o której mowa w art. 10 ust. 1 pkt 1 ustawy z dnia 8 marca 2013 roku

o przeciwdziałaniu nadmiernym opóźnieniom w transakcjach handlowych.

XII. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XIII/163/2015 Rady

Miejskiej w Łomiankach z dnia 21 grudnia 2015 r. w sprawie wprowadzenia opłaty

prolongacyjnej na terenie Gminy Łomianki.

XIII. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru ławników w wyborach

uzupełniających do Sądu Rejonowego dla Warszawy-Żoliborza w Warszawie, Wydział

Pracy i Ubezpieczeń Społecznych.

XIV. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza

Łomianek.

XV. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia.

XVI. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego

planu zagospodarowania przestrzennego obszaru części sołectwa Kiełpin w rejonie

ul. Cienisteji ul. Rolniczej.

XVII. Rozpatrzenie projektu uchwaływ sprawie nadania nazwyulicy w gminie Łomianki.



XVIII. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie opinii dotyczącej pozbawienia charakteru

ochronnego lasu zlokalizowanego na terenie działki o nr 227, obręb 143205_4.0024,

niestanowiącej własności Skarbu Państwa, położonej w Dąbrowie Rajskiej, miasto

Łomianki.

XIX. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy

najmuz dotychczasowych najemcąoraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku

przetargowego trybu zawarcia umowy najmu.

XX. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy

najmuz dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość na

okres3 lat.

XXI. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy

najmuz dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość na

okres3 lat.

XXII. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Regulaminu dostarczania wody
i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Łomianki”.

XXIII. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia pomników przyrody.
XXIV.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Regulaminu przyznawania dofinansowania

na realizację przedsięwzięć związanych z usuwaniem odpadów niebezpiecznych

zawierających azbest z terenu gminy Łomianki, w ramach „Programu usuwania azbestu
i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Łomianki na lata 2017-2020

z uwzględnieniem lat 2021-2024”.

XXV. Zapytania i wolne wnioski mieszkańców.

XXV.. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski.

XXVII. Zamknięcie obrad sesji.

Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska, poinformowała, że w dniu 17 lipca 2020 roku do
Biura Rady w Łomiankach wpłynął wniosek Burmistrza o wprowadzenie do porządku obrad
projektów uchwałw sprawie:
- zmian w uchwale budżetowej Gminy Łomianki na rok 2020;
- zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łomianki na lata 2020-2030;
- zasad udzielania dotacji celowejz budżetu Gminy Łomianki w ramach Gminnego Programu
Gromadzenia Wody.
Przewodnicząca dodała, że projekty powyższych uchwał były omawiane na właściwie
merytorycznych Komisjach.



Przewodnicząca poinformowała, że dodatkowo wnosi do porządku projekty uchwał
w sprawie:
- sprawie wyboru wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Łomiankach;
- zmiany Uchwały Nr V/32/2019 Rady Miejskiej w Łomiankach z dnia 24stycznia 2019 roku

w sprawie określenia liczby członków składu osobowego oraz wyboru przewodniczącego
komisji Skarg, Wnioskówi Petycji.
Następnie Przewodnicząca zapytała, czy są inne wnioski, lub uwagi do przedstawionego
porządku obrad.

Wobec braku innych wniosków Przewodnicząca poddała pod głosowanie:

Głosowanow sprawie:
wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyboru
wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Łomiankach.
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (17)
Cezary Astrau, Piotr Bartoszewski, Grzegorz Bryk, Magdalena Cłapińska, Tomasz Dąbrowski,
Marcin Etienne, Agnieszka Gawron-Smater, Grzegorz Lenard, Mariola Niecikowska, Maria
Pszczółkowska, Jerzy Serzysko, Janusz Skonieczny, Krzysztof Wawer, Maciej Wroniewski,
Joanna Zabłocka-Łudzeń, Maria Zalewska, Agnieszka Zdunek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Adam Salwowski
NIEOBECNI (3)
Tomasz H. Dąbrowski, Mateusz Krogulec , Michał Naftyński

Wniosek zostałprzyjęty.

Głosowanow sprawie:
wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr

V/32/2019 Rady Miejskiej w Łomiankach z dnia 24 stycznia 2019 roku w sprawie określenia
liczby członków składu osobowego oraz wyboru przewodniczącego komisji Skarg, Wniosków
i Petycji.
Wyniki głosowania
ŻA: 17, PRZECIW:

O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (17)
Cezary Astrau, Grzegorz Bryk, Magdalena Cłapińska, Tomasz Dąbrowski, Marcin Etienne,
Agnieszka Gawron-Smater, Mateusz Krogulec , Grzegorz Lenard, Mariola Niecikowska, Maria
Pszczółkowska, Jerzy Serzysko, Janusz Skonieczny, Krzysztof Wawer, Maciej Wroniewski,
Joanna Zabłocka-Łudzeń, Maria Zalewska, Agnieszka Zdunek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Piotr Bartoszewski, Adam Salwowski
NIEOBECNI (2)
Tomasz H. Dąbrowski, Michał Naftyński



Wniosek został przyjęty.

Il. Przyjęcie protokołu z XXI sesji Rady Miejskiej.
Il. Przyjęcie protokołu z XXII sesji Rady Miejskiej.
IV. Przyjęcie protokołu z XXIII sesji Rady Miejskiej.
V. Przyjęcie protokołu z XXIVsesji Rady Miejskiej.
V.. Przyjęcie protokołu z XXVsesji Rady Miejskiej.

Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zaproponowała aby w jednym głosowaniu przyjąć
protokoły z XXI, XXII, XXIII, XXIV, XXV sesji Rady Miejskiej. Nikt z radnych nie zgłosił
sprzeciwu.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z XXI , XXII, XXIII, XXIV, XXV sesji Rady Miejskiej.
Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW:O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (16)
Cezary Astrau, Piotr Bartoszewski, Magdalena Cłapińska, Tomasz Dąbrowski, Marcin Etienne,
Agnieszka Gawron-Smater, Mateusz Krogulec , Grzegorz Lenard, Mariola Niecikowska, Maria
Pszczółkowska, Jerzy Serzysko, Janusz Skonieczny, Krzysztof Wawer, Maciej Wroniewski,
Maria Zalewska, Agnieszka Zdunek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Grzegorz Bryk, Adam Salwowski, Joanna Zabłocka-Łudzeń
NIEOBECNI (2)
Tomasz H. Dąbrowski, Michał Naftyński

Protokoły zostały przyjęte.

VII. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej
w Łomiankach.

Rady Marcin Etienne zgłosił radnego Krzysztofa Wawra jako kandydata na
wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Łomiankach. Rady Krzysztof Wawer wyraził zgodę
w braniu udziału w głosowaniu na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Łomiankach.
Więcej kandydatów nie zgłoszono.

Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska poinformowała, że głosowanie na
Wiceprzewodniczącego jest tajne i trzeba powołać Komisję Skrutacyjną.
Radny Marcin Etienne zgłosił kandydatów do Komisji Skrutacyjnej w osobach: radna
Magdalena Cłapińska, radny Grzegorz Lenard oraz radny Cezary Astrau. Radna Cłapińska,
radny Lenard wyrazili zgodę na bycie członkami Komisji Skrutacyjnej, rady Cezary Astra nie
wyraził zgody w związku z powyższym Przewodnicząca Maria Pszczółkowska zgłosiła
kolejnego kandydata radnego Tomasza Dąbrowskiego — radny Dąbrowski wyraził zgodę na
bycie członkiem Komisji Skrutacyjnej.



Głosowanow sprawie:
członków komisji Skrutacyjnej w składzie, Magdalena Cłapińska, Grzegorz Lenard, Tomasz
Dąbrowski.
Wyniki głosowania
ZA:19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI:2
Wyniki imienne:
ZA (19)
Cezary Astrau,Piotr Bartoszewski, Grzegorz Bryk, Magdalena Cłapińska, Tomasz Dąbrowski,
Marcin Etienne, Agnieszka Gawron-Smater, Mateusz Krogulec , Grzegorz Lenard, Mariola
Niecikowska, Maria Pszczółkowska, Adam Salwowski, Jerzy Serzysko, Janusz Skonieczny,
Krzysztof Wawer, Maciej Wroniewski, Joanna Zabłocka-Łudzeń, Maria Zalewska, Agnieszka
Zdunek
NIEOBECNI (2)
Tomasz H. Dąbrowski, Michał Naftyński

Wniosek został przyjęty.

Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska ogłosiła pięciominutową przerwę w celu
ukonstytuowania się Komisji Skrutacyjnej.

Po przerwie Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Magdalena Cłapińska, odczytała zasady
głosowania i przystąpiono do głosowania.

Po tajnym głosowaniu Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska ogłosiła
piętnastominutową przerwę.

Po przerwie Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Magdalena Cłapińska, odczytała protokół
Komisji z obliczania głosów oddanych w głosowaniu, w wyborach Wiceprzewodniczącego
Rady Miejskiej w Łomiankach, sporządzony na sesji w dniu 14lipca 2020 roku. 12 głosów -
Za, 6 głosów- Przeciw, 1 głos — wstrzymuję się.
Wiceprzewodniczącym RMzostałradnyKrzysztof Wawer.

Mill. Rozpatrzenie projektu uchwały zmiany Uchwały Nr V/32/2019 Rady Miejskiej
w Łomiankach z dnia 24 stycznia 2019 roku w sprawie określenia liczby członków, składu
osobowego oraz wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej
w Łomiankach.

Przewodnicząca wyjaśniła, że w związkuz $ 27 ust 4 Regulaminu Pracy RadyMiejskiej w Łomiankach
stanowiącego załącznik nr 7 do Statutu Gminy Łomianki, każdy Radny jest zobowiązany do
działalności w co najmniej jednej Komisji. Radny Maciej Wroniewski zadeklarował pracę w Komisji
Skarg Wnioskówi Petycji w związku z czym zasadnym jest zmienić uchwałę w ten sposób, że do
składu członków komisji Skarg Wniosków i Petycji dodaje się Radnego Macieja Wroniewskiego.
Następnie Przewodnicząca otworzyła listę mówców.

W tym miejscu Radny Marcin Etienne wskazał, że Radny Adam Salwowski nie zadeklarował pracy w
żadnej komisji tym samym narusza zapisy $ 27 ust 4 Regulaminu Pracy Rady Miejskiejipoprosił o



przygotowanie na kolejną sesję analogicznej uchwały, którą zobowiąże się Radnego Adama
Salwowskiego do pracy w komisji.

Przewodnicząca Maria Pszczółkowska wyjaśniła, że brak jest przepisów wykonawczych na podstawie
których Rada może zmusić Radnego do wypełnienia dyspozycji $ 27 ust 4 Regulaminu Pracy Rady bez
jego zgody.

Wobec braku chętnych do kolejnego zabrania głosu Przewodnicząca zarządziła głosowanie.

Głosowano w sprawie:
Rozpatrzenie projektu uchwały zmiany Uchwały Nr V/32/2019 Rady Miejskiej w Łomiankach
z dnia 24 stycznia 2019 roku w sprawie określenia liczby członków, składu osobowego oraz
wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wnioskówi Petycji Rady Miejskiej w Łomiankach.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW:O, WSTRZYMUJĘSIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (19)
Cezary Astrau, Piotr Bartoszewski, Grzegorz Bryk, Magdalena Cłapińska, Tomasz Dąbrowski,
Marcin Etienne, Agnieszka Gawron-Smater, Mateusz Krogulec , Grzegorz Lenard, Mariola
Niecikowska, Maria Pszczółkowska, Adam Salwowski, Jerzy Serzysko, Janusz Skonieczny,
Krzysztof Wawer, Maciej Wroniewski, Joanna Zabłocka-Łudzeń, Maria Zalewska, Agnieszka
Zdunek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tomasz H. Dąbrowski
NIEOBECNI (1)
Michał Naftyński

Uchwała została podjęta.

IX. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Łomianki
na rok 2020.

Skarbnik Gminy Hanna Dąbrowska omówiła powyższy projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetowej Mateusz Krogulec poinformował, że Komisja
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały z jednymgłos wstrzymującym się.

W dyskusji wzięli udział: radna Maria Zalewska, Skarbnik Gminy Hanna Dąbrowska.

Głosowanow sprawie:
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Łomianki na
rok 2020.

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW:2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (13)
Magdalena Cłapińska, Tomasz Dąbrowski, Marcin Etienne, Agnieszka Gawron-Smater,
Mateusz Krogulec , Grzegorz Lenard, Mariola Niecikowska, Maria Pszczółkowska, Adam



Salwowski, Jerzy Serzysko, Krzysztof Wawer, Maciej Wroniewski, Agnieszka Zdunek
PRZECIW (2)
Tomasz H. Dąbrowski, Maria Zalewska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Cezary Astrau, Piotr Bartoszewski, Grzegorz Bryk, Janusz Skonieczny, Joanna Zabłocka-
Łudzeń
NIEOBECNI (1)
MichałNaftyński

Uchwała została podjęta.

X. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Łomiankina lata 2020-2030.

Skarbnik Gminy Hanna Dąbrowska omówiła powyższy projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetowej Mateusz Krogulec poinformował, że Komisja

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały z jednym głos wstrzymującym się.

W dyskusji wzięli udział: radna Maria Zalewska.

Głosowanow sprawie:
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Łomianki na lata 2020-2030.

Wyniki głosowania
ZA:12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI:1
Wyniki imienne:
ZA (12)
Magdalena Cłapińska, Tomasz Dąbrowski, Marcin Etienne, Agnieszka Gawron-Smater,
Mateusz Krogulec, Grzegorz Lenard, Mariola Niecikowska, Maria Pszczółkowska, Jerzy
Serzysko, Krzysztof Wawer, Maciej Wroniewski, Agnieszka Zdunek
PRZECIW(2)
Tomasz H. Dąbrowski, Maria Zalewska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6)
Cezary Astrau, Piotr Bartoszewski, Grzegorz Bryk, Adam Salwowski, Janusz Skonieczny,
Joanna Zabłocka-Łudzeń
NIEOBECNI (1)
Michał Naftyński

Uchwała została podjęta.

Debata nad raportem o stanie Gminy Łomiankiza rok 2019.

Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska poinformowała, że zgodnie z Ustawąz dnia 11

stycznia 2018 roku o zmianie niektórych ustaw w celu zwiększania udziału obywateli
w procesie wybierania, funkcjonowania i kontrolowania niektórych organów publicznych,
wprowadzony został obowiązek składania przez Burmistrza Radzie corocznego raportu



o stanie Gminy. Dokument ten obejmuję podsumowanie działalności Burmistrza w minionym
roku a w szczególności odnosi się do realizacji polityki strategii, uchwał Rady i budżetu
obywatelskiego. Jednymzjego elementów jest sprawozdaniezrealizacji uchwał podjętych
przez Rade Gminy w roku 2019. Przewodnicząca poinformowała, że Pani Burmistrz raport
o stanie Gminyza rok 2019 przekazała Radnie w dniu 12 czerwca 2020 roku.Raport został
również opublikowany w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Łomiankach.

W
debacie nad raportem Gminy mieszkańcy Gminy mogą zabierać głos. Zgodniez art. 28 aa
Ustawy o samorządzie gminnym, mieszkaniec, który chce zabrać głos składa do
Przewodniczącego Rady pisemne zgłoszenie poparte podpisami co najmniej 50 osób.
Do Biura Rady wpłynęły dwa zgłoszenia mieszkańców.

W dyskusji wzięli udział: Burmistrz Małgorzata Żebrowska-Piotrak, Zastępca Burmistrza ds
Społecznych Witold Gawda, Mieszkaniec Łomianek, Zastępca Burmistrza ds. Technicznych
Paweł Bohdziewicz, Radca Prawny, radny Grzegorz Bryk, radna Maria Zalewska, radna
Joanna Zabłocka-Łudzeń, radny Tomasz Henryk Dąbrowski, radna Agnieszka Zdunek, radny
Janusz Skonieczny, Pracownik Urzędu, radny Marcin Etienne, radny Jerzy Serzysko.

XII. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Łomianek wotum
zaufania za rok 2019.

Głosowano w sprawie:
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Łomianek wotum
zaufania za rok 2019.
Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW:7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA(11)
Magdalena Cłapińska, Tomasz Dąbrowski, Marcin Etienne, Agnieszka Gawron-Smater,
Mateusz Krogulec , Grzegorz Lenard, Mariola Niecikowska, Maria Pszczółkowska, Krzysztof
Wawer, Maciej Wroniewski, Agnieszka Zdunek
PRZECIW (7)
Cezary Astrau, Piotr Bartoszewski, Grzegorz Bryk, Tomasz H. Dąbrowski, Adam Salwowski,
Joanna Zabłocka-Łudzeń, Maria Zalewska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Jerzy Serzysko,Janusz Skonieczny
NIEOBECNI (1)
Michał Naftyński

Uchwała została podjęta.

Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska ogłosiła dziesięciominutową przerwę.
Poprzerwie kontynuowano obrady sesji Rady Miejskiej.

XIII. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego
Gminy Łomianki za 2019 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Łomianki
za 2019 rok.



Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Janusz Skonieczny poinformował, że Komisja po
zapoznaniu się ze sprawozdaniem finansowym Gminy Łomianki za 2019 rok oraz ze
sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Łomianki za 2019 rok, pozytywnie zaopiniowała
oba powyższe dokumenty. W sprawie pozytywnego zaopiniowania sprawozdania rocznego
z wykonania budżetu Gminy Łomianki za 2019 rok, za opowiedziało się dwa głosy, zero
głosów sprzeciw, trzy głosy wstrzymujące się. W sprawie zaopiniowania sprawozdania
finansowego, za opowiedziało się trzy głosy, zero głosów sprzeciw, dwa głosy wstrzymujące
się.

Skarbnik Gminy Łomianki Hanna Dąbrowska odczytała opinie Regionalnej Izby
Obrachunkowej w sprawie sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Łomianki za 2019
rok. Uchwała Nr Wa.168.2020 Składu Orzekającego Regionalnej izby Obrachunkowej
w Warszawie z dnia 20 kwietnia 2020 roku w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez
Burmistrza Gminy Łomianki sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Łomiankiza 2019 rok.

W dyskusji wzięli udział:
Radna Maria Zalewska, Skarbnik Hanna Dąbrowska, Zastępca Burmistrza ds. Technicznych
Paweł Bohdziewicz, radny Grzegorz Bryk, radny Marcin Etienne, radny Jerzy Serzysko, radny
Mateusz Krogulec, radny Janus Skonieczny.

Głosowanow sprawi
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy
Łomianki za 2019 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Łomiankiza 2019
rok.

Wyniki głosowania
ZA:11, PRZECIW:

7,
WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI:1

Wyniki imienne:
ZA (11)
Magdalena Cłapińska, Tomasz Dąbrowski, Marcin Etienne, Agnieszka Gawron-Smater,
Mateusz Krogulec, Grzegorz Lenard, Mariola Niecikowska, Maria Pszczółkowska, Jerzy
Serzysko, Krzysztof Wawer, Agnieszka Zdunek
PRZECIW (7)
Cezary Astrau, Piotr Bartoszewski, Grzegorz Bryk, Tomasz H. Dąbrowski, Adam Salwowski,
Joanna Zabłocka-Łudzeń, Maria Zalewska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Janusz Skonieczny, Maciej Wroniewski
NIEOBECNI (1)
Michał Naftyński

Uchwała została podjęta.

XIV. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Łomianek
absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2019 rok,



Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Janusz Skonieczny poinformował, że Komisja
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, za opowiedziało się trzy głosy, jeden głos
sprzeciw, jeden głos wstrzymujący się.
Przewodnicząca Maria Pszczółkowska odczytała Uchwałę Nr Wa.286.2020 Składu
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 29 czerwca 2020 roku w
sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łomiankach w sprawie
udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Łomianki 2019 rok.

Nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji.

Głosowanie w sprawie:
Rozpatrzenie projektu uchwaływsprawie udzielenia Burmistrzowi Łomianek absolutorium
z tytułu wykonania budżetu za 2019 rok.

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW:7, WSTRZYMUJĘSIĘ: 2, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (11)
Magdalena Cłapińska, Tomasz Dąbrowski, Marcin Etienne, Agnieszka Gawron-Smater,
Mateusz Krogulec, Grzegorz Lenard, Mariola Niecikowska, Maria Pszczółkowska, Jerzy
Serzysko, Krzysztof Wawer, Agnieszka Zdunek
PRZECIW(7)
Cezary Astrau, Piotr Bartoszewski, Grzegorz Bryk, Tomasz H. Dąbrowski, Adam Salwowski,
Joanna Zabłocka-Łudzeń, Maria Zalewska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Janusz Skonieczny, Maciej Wroniewski
NIEOBECNI (1)
Michał Naftyński

Uchwała została podjęta.

Burmistrz Łomianek Małgorzata Żebrowska-Piotrak podziękowała za udzielenie wotum
zaufania i za absolutorium.

Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska ogłosiła przerwę,
Po przerwie wznowiono obrady sesji.

XV. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej z budżetu
Gminy Łomianki w ramach Gminnego Programu Gromadzenia Wody.

Zastępca Burmistrza ds. Technicznych Paweł Bohdziewicz omówił powyższy projekt uchwały
i wyjaśnił zmiany autopoprawki (dopisanie w punkcie 3 $ 9 ust 2 pkt 3 wyrazu „z
późniejszymi zmianami”,

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mateusz Krogulec poinformował, że Komisja
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.



Nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji.

Głosowanow sprawie:
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy
Łomianki w ramach Gminnego Programu Gromadzenia Wody wraz z autopoprawką.

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI:4
Wyniki imienne:
ZA (17)
Cezary Astrau,Piotr Bartoszewski, Grzegorz Bryk, Magdalena Cłapińska, Tomasz Dąbrowski,
Marcin Etienne, Agnieszka Gawron-Smater, Mateusz Krogulec , Grzegorz Lenard, Mariola
Niecikowska, Maria Pszczółkowska, Jerzy Serzysko, Janusz Skonieczny, Krzysztof Wawer,
Maciej Wroniewski, Joanna Zabłocka-Łudzeń, Agnieszka Zdunek
NIEOBECNI (4)
Tomasz H. Dąbrowski, Michał Naftyński, Adam Salwowski, Maria Zalewska

Uchwała została podjęta.

XVI. Rozpatrzenie projektu_uchwały_w sprawie niedochodzenia należności z tytułu
rekompensaty, o której mowa w art. 10 ust. 1 pkt 1 ustawy z dnia 8 marca 2013 roku o
przeciwdziałaniu nadmiernym opóźnieniom w transakcjach handlowych.
Skarbnik Gminy Hanna Dąbrowska omówiła powyższy projekt uchwały.

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mateusz Krogulec poinformował, że Komisja

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji

Głosowanow sprawie:
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie niedochodzenia należności z tytułu rekompensaty,
o której mowa w art. 10 ust. 1 pkt 1 ustawy z dnia 8 marca 2013 roku o przeciwdziałaniu
nadmiernym opóźnieniom w transakcjach handlowych.

Wyniki głosowania
ZA:17, PRZECIW:O, WSTRZYMUJĘSIĘ: O, BRAK GŁOSU:O, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (17)
Cezary Astrau, Piotr Bartoszewski, Grzegorz Bryk, Magdalena Cłapińska, Tomasz Dąbrowski,
Marcin Etienne, Agnieszka Gawron-Smater, Mateusz Krogulec , Grzegorz Lenard, Mariola
Niecikowska, Maria Pszczółkowska, Jerzy Serzysko, Janusz Skonieczny, Krzysztof Wawer,
Maciej Wroniewski, Joanna Zabłocka-Łudzeń, Agnieszka Zdunek
NIEOBECNI (4)
Tomasz H. Dąbrowski, Michał Naftyński, Adam Salwowski, Maria Zalewska

Uchwała została podjęta.



XVII. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XlI/163/2015 Rad)

Miejskiej w Łomiankachz dnia 21 grudnia 2015r. w sprawie wprowadzenia opłat,
prolongacyjnej

na
terenie Gminy Łomian!

Skarbnik Gminy Hanna Dąbrowska omówiła powyższy projekt uchwały.

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mateusz Krogulec poinformował, że Komisja
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji.

Głosowanow sprawie:
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XiI/163/2015 Rady
Miejskiej w Łomiankach z dnia 21 grudnia 2015 r. w sprawie wprowadzenia opłaty
prolongacyjnej na terenie Gminy Łomianki.

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW:O, WSTRZYMUJĘSIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI:4
Wyniki imienne:
ZA (17)
Cezary Astrau, Piotr Bartoszewski, Grzegorz Bryk, Magdalena Cłapińska, Tomasz Dąbrowski,
Marcin Etienne, Agnieszka Gawron-Smater, Mateusz Krogulec , Grzegorz Lenard, Mariola
Niecikowska, Maria Pszczółkowska, Jerzy Serzysko, Janusz Skonieczny, Krzysztof Wawer,
Maciej Wroniewski, Joanna Zabłocka-Łudzeń, Agnieszka Zdunek
NIEOBECNI (4)
Tomasz H. Dąbrowski, Michał Naftyński, Adam Salwowski, Maria Zalewska

Uchwała została podjęta.

XVIII. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru ławników w wyborach
uzupełniających do Sądu Rejonowego dla Warszawy-Żoliborza w Warszawie, Wydział Pracy i

Ubezpieczeń Społecznych.

Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska poinformowała, że głosowanie w wyborach
ławników jest tajnei trzeba powołać Komisję Skrutacyjną.
Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska zgłosiła kandydatów do Komisji Skrutacyjnej
w osobach: radna Magdalena Cłapińska, radny Grzegorz Lenard, radnego Tomasza
Dąbrowskiego — radni wyrazili zgodę nabycie członkami Komisji Skrutacyjnej

Głosowano w sprawie:
członków komisji Skrutacyjnej w składzie, Magdalena Cłapińska, Grzegorz Lenard, Tomasz
Dąbrowski.

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW:O, WSTRZYMUJĘSIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:



ZA (18)
Cezary Astrau, Piotr Bartoszewski, Grzegorz Bryk, Magdalena Cłapińska, Tomasz Dąbrowski,
Marcin Etienne, Agnieszka Gawron-Smater, Mateusz Krogulec , Grzegorz Lenard, Mariola
Niecikowska, Maria Pszczółkowska, Jerzy Serzysko, Janusz Skonieczny, Krzysztof Wawer,
Maciej Wroniewski, Joanna Zabłocka-Łudzeń, Maria Zalewska, Agnieszka Zdunek
NIEOBECNI (3)
Tomasz H. Dąbrowski, Michał Naftyński, Adam Salwowski

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Magdalena Cłapińska, odczytała zasady głosowania
i przystąpiono do głosowania.

Po głosowaniu Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska ogłosiła pięciominutowąprzerwę.

Po przerwie Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Magdalena Cłapińska, odczytała protokół
Komisji z obliczania głosów oddanych w głosowaniu, 17 głosów - Za,1 głos — Przeciw, 0
głosów — wstrzymuję się.

Przewodnicząca RM Maria Pszczółkowska odczytała uchwałę w sprawie wyboru ławników
w wyborach uzupełniających do Sądu Rejonowego dla Warszawy-Żoliborza w Warszawie,
WydziałPracy i Ubezpieczeń Społecznych.

XIX. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargina działalność Burmistrza
Łomianek.

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Mariola Niecikowska omówiła powyższy
projekt uchwały oraz dodała, że Komisja uznała skargę za bezzasadną i odczytała
uzasadnienie.

Głosowanow sprawie:
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza
Łomianek.

Wyniki głosowania
ZA:7, PRZECIW:2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA(7)
Marcin_Etienne, Grzegorz Lenard, Mariola Niecikowska, Maria Pszczółkowska, Janusz
Skonieczny, Krzysztof Wawer, Maciej Wroniewski
PRZECIW(2)
Grzegorz Bryk, Joanna Zabłocka-Łudzeń
WSTRZYMUJĘ SIĘ (8)
Cezary Astrau, Piotr Bartoszewski, Magdalena Cłapińska, Tomasz Dąbrowski, Mateusz
Krogulec, Jerzy Serzysko, Maria Zalewska, Agnieszka Zdunek
NIEOBECNI (4)
Tomasz H. Dąbrowski, Agnieszka Gawron-Smater, Michał Naftyński, Adam Salwowski

Uchwała została podjęta.



XX. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia.

Przewodnicząca Komisji Skarg, WnioskówiPetycji Mariola Niecikowska omówiła powyższy
projekt uchwały i oświadczyła, że Komisja uznała pozostawić petycję bez rozpatrzenia.

Głosowano w sprawie:
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW:3, WSTRZYMUJĘSIĘ: 5, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (9)
Magdalena Cłapińska, Marcin Etienne, Mateusz Krogulec , Grzegorz Lenard, Mariola
Niecikowska, Maria Pszczółkowska, Jerzy Serzysko, Janusz Skonieczny, KrzysztofWawer
PRZECIW (3)
GrzegorzBryk, Joanna Zabłocka-Łudzeń,Maria Zalewska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Cezary Astrau, Piotr Bartoszewski, Tomasz Dąbrowski, Maciej Wroniewski, Agnieszka Zdunek
NIEOBECNI (4)
Tomasz H. Dąbrowski, Agnieszka Gawron-Smater, Michał Naftyński, Adam Salwowski

Uchwała została podjęta.

XXL. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego
planu zagospodarowania przestrzennego obszaru części sołectwa Kiełpin_w rejonie
ul. Cieniste Rolniczej

Naczelnik Wydziału Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami i Zagospodarowania
PrzestrzennegoPiotr Kowalski omówił powyższy projekt uchwały.

Wiceprzewodniczący Komisji Planowania i Zagospodarowania Przestrzennego Janusz
Skonieczny poinformował, że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały.

Nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji.

Głosowano w sprawie:
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego obszaru części sołectwa Kiełpin w rejonie ul. Cienistej
iul. Rolniczej.

Wyniki głosowania
ZA:16, PRZECIW:O, WSTRZYMUJĘSIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI:4
Wyniki imienne:
ZA (16)



Cezary Astrau, Piotr Bartoszewski, Magdalena Cłapińska, Tomasz Dąbrowski, Marcin Etienne,
Mateusz Krogulec , Grzegorz Lenard, Mariola Niecikowska, Maria Pszczółkowska, Jerzy
Serzysko, Janusz Skonieczny, Krzysztof Wawer, Maciej Wroniewski, Joanna Zabłocka-Łudzeń,
Maria Zalewska, Agnieszka Zdunek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Grzegorz Bryk
NIEOBECNI (4)
Tomasz H. Dąbrowski, Agnieszka Gawron-Smater, Michał Naftyński, Adam Salwowski

Uchwała została podjęta.

XXII. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w gminie Łomianki.

Naczelnik Wydziału Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami i Zagospodarowania
PrzestrzennegoPiotr Kowalski omówił powyższy projekt uchwały.

Przewodniczący Komisji Technicznej Jerzy Serzysko poinformował, że Komisja jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji.

Głosowano w sprawie:
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w gminie Łomianki.

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW:

O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI:4
Wyniki imienne:
ZA (17)
Cezary Astrau, Piotr Bartoszewski, Grzegorz Bryk, Magdalena Cłapińska, Tomasz Dąbrowski,
Marcin Etienne, Mateusz Krogulec , Grzegorz Lenard, Mariola Niecikowska, Maria
Pszczółkowska, Jerzy Serzysko, Janusz Skonieczny, Krzysztof Wawer, Maciej Wroniewski,
Joanna Zabłocka-Łudzeń, Maria Zalewska, Agnieszka Zdunek
NIEOBECNI (4)
Tomasz H. Dąbrowski, Agnieszka Gawron-Smater, Michał Naftyński, Adam Salwowski

Uchwała została podjęta.

XXIII. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie opinii dotyczącej pozbawienia charakteru
ochronnego lasu zlokalizowanego na terenie działki o_nr_227, obręb 143205 4.0024,

niestanowiącej własności Skarbu Państwa, położonej w DąbrowieRajskiej, miasto Łomianki.

Naczelnik Wydziału Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami i Zagospodarowania
PrzestrzennegoPiotr Kowalski omówił powyższy projekt uchwały.

Wiceprzewodniczący Komisji Planowania i Zagospodarowania Przestrzennego Janusz
Skonieczny poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.



Nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji.

Głosowano w sprawie:
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie opinii dotyczącej pozbawienia charakteru
ochronnego lasu zlokalizowanego na terenie działki o nr 227, obręb 143205_4.0024,
niestanowiącej własności Skarbu Państwa, położonej w Dąbrowie Rajskiej, miasto Łomianki.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW:O, WSTRZYMUJĘSIĘ: 2, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (15)
Cezary Astrau, Piotr Bartoszewski, Grzegorz Bryk, Magdalena Cłapińska, Tomasz Dąbrowski,
Marcin Etienne, Grzegorz Lenard, Mariola Niecikowska, Maria Pszczółkowska,Jerzy Serzysko,
Janusz Skonieczny, Krzysztof Wawer, Maciej Wroniewski, Joanna Zabłocka-Łudzeń, Maria
Zalewska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Mateusz Krogulec , Agnieszka Zdunek
NIEOBECNI (4)
Tomasz H. Dąbrowski, Agnieszka Gawron-Smater, Michał Naftyński, Adam Salwowski

Uchwała została podjęta.

XXIV. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej
umowy najmuz dotychczasowych najemcą oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od
obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy najmu.

Naczelnik Wydziału Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami i Zagospodarowania
Przestrzennego Piotr Kowalski omówił powyższy projekt uchwały.

Przewodniczący Komisji TechnicznejJerzy Serzysko poinformował, że Komisja jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji.

Głosowano w sprawie:
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy
najmu z dotychczasowych najemcą oraz wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku
przetargowego trybu zawarcia umowy najmu.

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘSIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (16)
Cezary Astrau, Piotr Bartoszewski, Grzegorz Bryk, Magdalena Cłapińska, Tomasz Dąbrowski,
Marcin_Etienne, Mateusz Krogulec , Grzegorz Lenard, Mariola Niecikowska, Maria
Pszczółkowska, Jerzy Serzysko, Janusz Skonieczny, Krzysztof Wawer, Maciej Wroniewski,
Joanna Zabłocka-Łudzeń, Maria Zalewska



WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Agnieszka Zdunek
NIEOBECNI (4)
Tomasz H. Dąbrowski, Agnieszka Gawron-Smater, Michał Naftyński, Adam Salwowski

Uchwała została podjęta.

XXV. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody nazawarcie kolejnej umowy
najmu z dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość na okres
3llat.

Zastępca dyrektora ICDS Ewelina Kordek omówiła powyższy projekt uchwały.

Przewodniczący Komisji TechnicznejJerzy Serzysko poinformował, że Komisja jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji

Głosowanow sprawie:

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy
najmuz dotychczasowym najemcą,której przedmiotem jest ta sama nieruchomośćna okres
3lat.

ZA: 17, PRZECI

Wyniki imienne:
ZA (17)
Cezary Astrau, Piotr Bartoszewski, Grzegorz Bryk, Magdalena Cłapińska, Tomasz Dąbrowski,
Marcin Etienne, Mateusz Krogulec, Grzegorz Lenard, Mariola Niecikowska, Maria
Pszczółkowska, Jerzy Serzysko, Janusz Skonieczny, Krzysztof Wawer, Maciej Wroniewski,
Joanna Zabłocka-Łudzeń, Maria Zalewska, Agnieszka Zdunek
NIEOBECNI (4)
Tomasz H. Dąbrowski, Agnieszka Gawron-Smater, Michał Naftyński, Adam Salwowski

, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 4

Uchwała została podjęta.

XXVI. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej
umowy najmuz dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość
na okres 3 lat.

Zastępca dyrektora ICDS Ewelina Kordek omówiła powyższy projekt uchwały.

Przewodniczący Komisji TechnicznejJerzy Serzysko poinformował, że Komisja jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji.



Głosowanow sprawie:

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy
najmuz dotychczasowym najemcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomośćna okres
3lat.

Wyniki głosowania
ZA:17, PRZECIW:O, WSTRZYMUJĘSIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (17)
Cezary Astrau, Piotr Bartoszewski, Grzegorz Bryk, Magdalena Cłapińska, Tomasz Dąbrowski,
Marcin_ Etienne, Mateusz Krogulec , Grzegorz Lenard, Mariola Niecikowska, Maria
Pszczółkowska, Jerzy Serzysko, Janusz Skonieczny, Krzysztof Wawer, Maciej Wroniewski,
Joanna Zabłocka-Łudzeń, Maria Zalewska, Agnieszka Zdunek
NIEOBECNI (4)
Tomasz H. Dąbrowski, Agnieszka Gawron-Smater, Michał Naftyński, Adam Salwowski

Uchwała została podjęta.

XXVII. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Regulaminu dostarczania wod
iodprowadzania ścieków na terenie Gminy Łomianki”.

Prezes Zakładu Wodociągów i Kanalizacyjnego w Łomiankach Tomasz Czajkowski omówił
powyższy projekt uchwały.

Przewodniczący Komisji Technicznej Jerzy Serzysko poinformował, że Komisja pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały.

Nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji.

Głosowanow sprawie:
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Regulaminu dostarczania wody
i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Łomianki”.
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (17)
Cezary Astrau, Piotr Bartoszewski, Grzegorz Bryk, Magdalena Cłapińska, Tomasz Dąbrowski,
Marcin Etienne, Mateusz Krogulec , Grzegorz Lenard, Mariola Niecikowska, Maria
Pszczółkowska, Jerzy Serzysko, Janusz Skonieczny, Krzysztof Wawer, Maciej Wroniewski,
Joanna Zabłocka-Łudzeń, Maria Zalewska, Agnieszka Zdunek
NIEOBECNI (4)
Tomasz H. Dąbrowski, Agnieszka Gawron-Smater, Michał Naftyński, Adam Salwowski

Uchwała została podjęta.



XXVIII. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia pomników przyrody.

Pracownik Wydziału Ochrony Środowiska Helena Kamińska omówiła powyższy projekt
uchwały.

Przewodniczący Komisji Społecznej Marcin Etienne poinformował, że Komisja pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały.

Nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji.

Głosowano w sprawie:
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia pomników przyrody.

Wyniki głosowania
ZA:17, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI:4
Wyniki imienne:
ZA (17)
Cezary Astrau, Piotr Bartoszewski, Grzegorz Bryk, Magdalena Cłapińska, Tomasz Dąbrowski,
Marcin_Etienne, Mateusz Krogulec , Grzegorz Lenard, Mariola Niecikowska, Maria
Pszczółkowska, Jerzy Serzysko, Janusz Skonieczny, Krzysztof Wawer, Maciej Wroniewski,
Joanna Zabłocka-Łudzeń, Maria Zalewska, Agnieszka Zdunek
NIEOBECNI (4)
Tomasz H. Dąbrowski, Agnieszka Gawron-Smater, Michał Naftyński, Adam Salwowski

Uchwała została podjęta.

XXIX. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Regulaminu przyznawania dofinansowania
na_ realizację przedsięwzięć związanych z usuwaniem odpadów niebezpiecznych
zawierających azbest z terenu gminy Łomianki, w ramach „Programu usuwania azbestu
iwyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Łomianki na lata 2017-2020
z uwzględnieniem lat 2021-2024”.

Zastępca Burmistrza ds. Technicznych Paweł Bohdziewicz omówił powyższy projekt
uchwały.

Przewodniczący Komisji Społecznej Marcin Etienne poinformował, że Komisja jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

'W dyskusji wzięli udział: radny Grzegorz Bryk, Zastępca Burmistrza ds. Technicznych Paweł
Bohdziewicz.

Głosowano w sprawie:
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Regulaminu przyznawania dofinansowania na
realizację przedsięwzięć związanych z usuwaniem odpadów niebezpiecznych zawierających
azbest z terenu gminy Łomianki, w ramach „Programu usuwania azbestu i wyrobów



zawierających azbest z terenu Gminy Łomianki na lata 2017-2020z uwzględnieniem lat 2021-
2024”, wraz z autopoprawką.

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW:O, WSTRZYMUJĘ SIĘ:O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI:4
Wyniki imienne:
ZA (17)
Cezary Astrau, Piotr Bartoszewski, Grzegorz Bryk, Magdalena Cłapińska, Tomasz Dąbrowski,
Marcin_Etienne, Mateusz Krogulec , Grzegorz Lenard, Mariola Niecikowska, Maria
Pszczółkowska, Jerzy Serzysko, Janusz Skonieczny, Krzysztof Wawer, Maciej Wroniewski,
Joanna Zabłocka-Łudzeń, Maria Zalewska, Agnieszka Zdunek
NIEOBECNI (4)
Tomasz H. Dąbrowski, Agnieszka Gawron-Smater, Michał Naftyński, Adam Salwowski

Uchwała została podjęta.

XXX. Zapytania i wolne wnioski mieszkańców.

W dyskusji wzięli udział: Mieszkanka Łomianek Grażyna Basiuk wyraziła swoją opinie na
temat stacji bazowej T-mobile, która ma powstać w okolicy jej miejsca zamieszkania. Do
powyższego zagadnienia odniósł się Zastępca Burmistrza ds. Technicznych Paweł
Bohdziewicz, Naczelnik Wydziału Geodezji, Gospodarki Nieruchomościami
i Zagospodarowania Przestrzennego Piotr Kowalski, radna Mariola Niecikowska.

XXXI. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski.

Radny Grzegorz Bryk zwrócił uwagę, że na terenie Łomianek (ul. Konarskiego/ul.
Warszawska) są bardzo zapchane studzienki, w okresie deszczowym „stoi” kałuża.
Do powyższego odniósł się Zastępca Burmistrza ds. Technicznych Paweł Bohdziewicz,
oświadczył, że przedstawi protokołu odbioru czyszczenia studzienek z omawianego przez
radnego ternie.
Radna Magdalena Cłapińska zadała pytanie odnośnie możliwości nawiązania współpracy
z istniejącymi już żłobkami i z placówkami prywatnymi aby były wykupywane miejsca przez
Gminę dla dzieci. Na pytanie odpowiedziała Skarbnik Gminy Hanna Dąbrowska, oświadczyła,
że Gmina dotuję żłobki w kwocie 250zł na jedno dziecko.
Radna Joanna Zabłocka-Łudzeń zwróciła uwagę, że w ostatnim biuletynie Łomiankowskim
pojawił się artykuł radnego Marcina Etienna, pytała czy radni opozycji mogą zamieścić swój
artykuł, czy maja do tego prawoi czy mają taką możliwość. Burmistrz Łomianek Małgorzata
Żebrowska-Piotrak odpowiedziała, że w Biuletynie istnieje rubryka „bez cenzury”i co miesiąc
Naczelni Wydziału Komunikacji Zewnętrznej, Promocji i Mediów czekana teksty od radnych,
dodała, że większość z radnych taki tekst zamieściła a ostatnio zgłosił się tylko rady Etienne
ijego tekst został umieszczony.
RadnyJerzy Serzyskozwrócił uwagę, że na ul. Warszawskiej przy nr 42, podczas
intensywnego deszczu powstaję duża kałuża, która zalewa ścieżkę rowerowąi prawie cały
chodnik, oświadczył, że wnosi o sprawdzenie dokumentacji projektowej czy ten odcinek
drogi jest wykonany zgodnie z dokumentacją. Zastępca Burmistrza ds. Technicznych Paweł
Bohdziewicz odpowiedział, że sprawdzi i przekaże informację.



XXXII. Zamknięcie obrad sesj

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Pszczółkowska zamknęła obrady XXVISesji Rady
Miejskiej w Łomiankach o godzinie 22:53.

RadcasEBWShkach

Przygotował(a): Magdalena Kowalska

Protokdi przygołowano za pomocą programu Sesji dostępniej na stronie: https /lesesja iviransmisje z_obrać/182 tlrada-miejska-w-
lo
Protokoły z sesji Rady Miejskiej w Łomiankach oraz uchwały, stanowiska I aktualne składy komisji Rady Miejskiej dostępne są
w. serwisie internetowym Urzędu Miejskiego wwrwlomianki.pl, w Biuletynie Informacji Publicznej www.bip.lomiankipl oraz w Biurze Rady
(ul. Warszawska 115, tel. 22 768 63.41)


